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Abstract (en)
The end (11 b) of each of the pivoting actuating levers (11) which is intended to bear resiliently against the ramps or lugs (3a, 3b) of the rotating disc
(3) integral with the shaft (1) is equipped, not with a simple rigid nose as in the conventional technique, but with a small idle roller (16) which rolls
against the edge of the said lugs before engaging in the notches (3c, 3d) in the latter. The effect of friction, and heating, are reduced. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'extrémité (11 b) de chacun des leviers pivotants d'actionnement (11) que est destinée à porter élastiquement contre les rampes ou oreilles (3a,
3b) du plateau tournant (3) solidaire de l'arbre (1) est munie, non pas d'un simple bec rigide comme dans la technique uselle, mais d'un petit
galet fou (16) qui roule contre le bord desdites oreilles avant de s'engager dans les entailles (3c, 3d) de celles-ci. On réduit l'effet de frottement et
l'échauffement.
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